
Utlåtande över RAS för sealyhamterrier

Undertecknad har på uppdrag av SKK/AK granskat rasklubben Scandinavian Sealyhamterrier
Society´s och specialklubben Svenska Terrierklubbens (SvTeK) RAS för sealyhamterrier.

Avelsstrategin är genomarbetad med bra disposition och förankrat hos uppfödarkåren. Klubben
är medveten om de särskilda svårigheter det för med sig i arbetet med RAS i en ras som numerärt
är mycket liten i Sverige.

I det fortsatta arbetet med RAS skulle det vara värdefullt att belysa följande:
● Då avelsbasen är så liten kan det vara värdefullt att redovisa de hanar och tikar med t ex

två kullar eller fler de senaste 5 - 10 åren. Det blir då tydligt om enstaka hundar eller linjer
används mer.

● Parningar med en inavelsgrad runt 12% motsvarar syskonparningar. De är visserligen inte
så många men är det motiverat i en ras med en så liten avelsbas där klubben arbetar för
ökad genetisk variation? Genetisk variation påverkas både av antalet hundar i avel och
inavelsgraden i den enskilda kombinationen.

● Då klubben rekommenderar ett gentest för linsluxation (PLL) vore det värdefullt att
redovisa både om sjukdomen förekommit i Sverige (eller norden) och ev förekomst av
anlagsbärare i Sverige.

Lycka till med det fortsatta avelsarbetet!
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